



编 号：RE&AGM(SC)9/19/01
日 期：2019年5月13日
敬 致：全体会员及各工作组组员

2019年常年会员大会（1-6-2019, 11.00 a.m.）

本会订于2019年6月1日（星期六）举行常年会员大会，详情如下：

日 期：2019年6月1日（星期六）
时 间：上午11时正（上午10时30分开始报到，当天备有午餐招待）
地 点：成枫堂
Ground Floor, Wisma Chinese Chamber,
258, Jalan Ampang, 50450 Kuala Lumpur.

大会议程：

1. 会长致词
2. 覆准前期常年会员大会记录（2018年5月26日）
3. 接纳会务报告及经会计师查核之财务报告（截至2018年12月31日）
4. 委任审计师
5. 大会提案
6. 其他事项

本会数字经济组也于当天会员大会后安排数家公司呈献产品 / 服务推介分享会。

敬请全体会员及各工作组组员踊跃出席上述活动。

谨此通知，谢谢。

会长 **丹斯里拿督戴良业** 谨启



备注：请于 **24-5-2019（星期五）前**将下列回条传真或电邮至本会秘书处，以统计出席人数。电话：03-4253 2135 传真：03-4253 2520。

-----回条-----

致：隆雪中总秘书处

Fax : 03-4253 2520

本人_____将 / 未克出席于 2019 年 6 月 1 日（星期六）上午

11 时正在底楼成枫堂举行之 2019 年常年会员大会。

（上午 10 时 30 分开始报到，并备有午餐招待）

谨此回覆，谢谢。

_____ 启
2019 年____月____日



Ref. : RE&AGM(SC)9/19/01
Date : 13th May 2019
To : All Members and Working Committee Members

KLSCCCI Annual General Meeting 2019 (1-6-2019, 11.00 a.m.)

We are pleased to inform that the KLSCCCI Annual General Meeting 2019 will be held on 1st June 2019 (Saturday). Details are as follows :

Date : 1-6-2019 (Saturday)
Time : 11.00 a.m. (Registration start at 10.30 a.m.; Lunch will be served after AGM)
Venue : Seng Peng Hall
Ground Floor, Wisma Chinese Chamber,
258, Jalan Ampang, 50450 Kuala Lumpur.

Agenda :

1. President's speech
2. Confirmation of minutes of the last General Meeting held on 26th May 2018
3. Adoption of Annual Report and the audited accounts for the year ended 31st December 2018
4. Appointment of auditor
5. Resolutions
6. Other matters

Meanwhile, the Digital Economy Committee of KLSCCCI will be arranging a pitching session for businesses from exciting / Tech Startup to share their business to KLSCCCI members after AGM.

All Members and Working Committee Members are cordially invited to the above event.

Please confirm your attendance by **24th May 2019 (Friday)** with the Secretariat at Tel : 03-4253 2135 or Fax : 03-4253 2520 to facilitate arrangements.

Thank you.

Yours faithfully,

Tan Sri Datuk Ter Leong Yap
President
KLSCCCI



----- Reply Slip -----

To : Secretariat of KLSCCCI

Fax : 03-4253 2520

I, _____ shall / shall not attend the KLSCCCI Annual General Meeting 2019 held on 1st June 2019 (Saturday) 11.00 a.m. at Seng Peng Hall.

[Registration start at 10.30 a.m.. Lunch will be served after AGM]

Thank you.

Date :